
 

 

Město Kyjov 
Komise prevence kriminality (KPK) 

 

Zápis z jednání č. 4 / 2023 
 

Datum konání: 30. 11. 2023 

Místo konání: malá zasedací místnost 

Přítomni: Michael Hunkař, Mgr. Michaela Moudrá, Mgr. Eva Kostihová, Ing. 

Vojtěch Kölbel, Petr Kalkus, Bc. Jarmila Švábová, Věra Švábová, Ing. 

Petr Buček,  Mgr. Ivo Pojezný, BC. Antonín Kuchař, Mgr. Jaroslav 

Řihánek, MBA. 

Omluveni: Mgr. Michaela Zápecová, Ing. Zdeněk Pavlas, Petr Kalkus 

Zapisovatel:  Mgr. Lubomír Plachý 

Ověřovatel:               Michael Hunkař    

Čas jednání:  16:00 – 18:00 hodin 

 

Program jednání:  
1. Přivítání, úvod 

2. Aktuality – projekt kamerových dispečerů 

3. Aktuality – doplnění reflexních součástí oděvů strážníků MP Kyjov, 

                        - redukce stálých úkolů MP Kyjov 

4. Zpráva z přednášky o digitální gramotnosti 

5. Volná rozprava 

 

Průběh jednání:  

 

Bod č. 2. Projekt kamerových dispečerů. 

Ve stávajícím umístění prostor MP Kyjov nelze realizovat,  a to z důvodu nedostatku 

dispozičního a operačního prostoru. V roce 2025 je naplánováno přestěhování MP Kyjov do 

nových prostor, kde již bude naprojektováno nové dohledové centrum pro městský kamerový 

systém s nepřetržitou obsluhou. 

 

Bod č. 3. Doplnění reflexních součástí oděvů strážníků MP Kyjov. 

V průběhu roku 2024 budou strážníkům doplněny výstrojní součásti o reflexní oděvy. 

 



 

 

 

Redukce stálých úkolů MP Kyjov. 

Na základě rozhodnutí vedení města bude Seznam úkolů a činností strážníků MP Kyjov beze 

změn. 

 

Bod č. 4. – Zpráva z přednášky o digitální gramotnosti 

Tématem přednášky byla Digitální gramotnost, identita a digitální stopa, informace o tom, jak 

vzniká naše digitální stopa, kde a kým je uchovávána a jak, jestli vůbec, ji můžeme smazat. 

Dále se věnovala i naší digitální identitě a naší schopnosti odolávat vábení on-line prostředí.  

Přednášející: odborníci v oblasti bezpečnosti na internetu: Jan Kolouch (CESNET) a Kateřina 

Vorouhlíková (CZ.NIC). 

 

Bod č. 5 Volná rozprava 

Byla řešena otázka zákazu žebrání na území města Kyjova – bude probráno s odborem 

Majetkoprávním (možnosti začlenění do vyhlášky o veřejném pořádku). 

Dále bylo debatováno o současném personálním stavu MP Kyjov, kdy bylo konstatováno, že 

během 4 měsíců podali tři strážníci výpověď z pracovního poměru a odchází k Policii ČR. 

Z tohoto důvodu bylo navrženo několik návrhů (náborový příspěvek pro nově přijaté 

strážníky a další benefity), které by zastavily odliv dalších strážníků. 

Dále bude nábor pro zájemce o práci strážníka městské policie rozšířen o inzerci pomocí 

sociálních sítí a PR MP Kyjov, a to prostřednictvím tiské mluvčí města Kyjova. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova  

 

Žádné 

 

Úkoly pro členy komise (nebo Úkoly):  

 

Žádné 

 

 

Zapsal:  Mgr. Lubomír Plachý 

 

 

Ověřil: Michael Hunkař 
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